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Plats och tid Tranholmen, Mörby Centrum, kl. 14.00-15.00 

Närvarande ledamöter Maarit Nordmark (L), ordförande 
Bigitta Sundman (M) 
Anette Jellve (S) 
Maja Bergquist (C) 
Milles Lindgren (KD) 
Meit Krakau (MP) 
Christian Krappedal 
(SD) 

Föreningsrepresentanter Greta Adermalm, PRO 
Lars Jarpner, PRO 
Torsten Sjögren, SPF Idun 
Gull Axén, SPF Idun 
Anita Enflo, SPF Idun, ersättare  
Karin E. Jakobsson, Anhörigförening 
Maud Hoffstedt, Anhörigförening 

 
 

Tjänstemän 
socialförvaltningen Maria Alm, avdelningschef 

Anna Månsson von Peltzer, sekreterare 

Utses att justera Lars Jarpner, PRO 
 
Justeringens plats och tid Socialförvaltningen, Mörby Centrum, 

2025-05-16 kl. 10:00 

Sekreterare Anna Månsson von Peltzer 
 
Ordförande Maarit Nordmark (L) 

 
Justerande Lars Jarpner, PRO 
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1. Presentation och i förekommande fall välkomna ny deltagare 

 
2. Har mötet utlysts i behörig ordning? JA 

 
3. Val av justerare; Lars Jarpner, PRO  

 
4. Fastställande av föredragningslista JA 

 
5. Föregående protokoll – inga anmärkningar 
 
6. Frågor inkomna från PRO och SPF Idun 

 
SPF Idun; 
 

a) Önskvärt att regionsamordnaren kommer på nästa KPR.  
Svar: SPF får förtydliga om det är SPF regionssamordnare som de önskar ska bjudas in, 
sedan tas ställning. SPF Idun förtydligar på mötet att det är Camilla Arwin, GSA 
Danderyd, Stockholms läns sjukvårdsområde, Region Stockholm som önskas bli 
inbjuden.  

 
b) Kommunens dåliga resultat angående Hemtjänstindex kan bero på ett missförstånd. Bör 

klargöras inför nästa KPR. SPF Seniorerna sammanställer material från sju olika källor. 
Det är bland annat från SCB och från Socialstyrelsens olika register. En av de sju 
källorna är frågor som har skickats ut till Sveriges samtliga kommuner. Danderyds 
kommun har valt att inte svara på samtliga dessa. Kommunen har egna register. 

Svar: Maria Alm, chef avdelningen Äldre, håller en presentation om Hemtjänstindex 
och databasen Kolada för att klargöra skillnader i bedömningsgrunder för utvärdering 
av kommunens utförare och egen regi. SPF undrar varför kommunen inte vill stötta och 
köpa Hemtjänstindex. Maria svarar att Kolada databas innehåller grafer och jämförelse 
mellan kommuner från Socialstyrelsens undersökningar och övriga statistikunderlag 
som kommuner generellt idag har som underlag för sina analyser. Kommunen ämnar 
inte köpa in sammanställning av ett mindre urval data från samma källor. 

 
c) Vid förtroenderådens möten framgick det att bristen på fungerande kommunikationer 

har lett till att det är svårt att få personal och personal som stannar. Det räcker inte att det 
finns en busshållplats i närheten av boendet, men vad hjälper det om bussen kommer 
endast en eller två gånger i timmen? Kan Närtrafiken hjälpa. Eller någon form av 
samåkning? Kommunen bör ta upp dessa problem med Regionen och SL.  

Svar: Avdelningschefen för vård- och omsorg Anette Tingström hälsar att frågan om 
kollektivtrafikens anslutningar som en anledning till att inte arbeta på t.ex. 
Stocksundsgården och Storkalmar inte ses som ett stort problem. Dessa boenden har 
flera i personalen som pendlar från olika stadsdelar i norra delarna av Stockholm.  

d) Nya socialtjänstlagen som börjar gälla den 1 juli i år innebär förändringar för 
kommunala pensionärsråden. På vilket sätt kommer detta att förändra vårt arbete i 
Danderyd? Har kommunen planer på att besluta om ett mallreglemente enligt SKRs 
modell? 
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Svar: Samarbetet med civilsamhället lyfts fram och det blir ännu viktigare för 
föreningar att bistå kommunen med input utifrån sin kännedom om målgruppen. Ju 
bredare frågor desto större mervärde för Danderydsborna. Kommunerna får också större 
flexibilitet att anpassa insatser efter lokala behov och förutsättningar, vilket kan ge 
pensionärsrådet möjlighet att påverka hur resurser fördelas och vilka insatser som 
prioriteras. I nuläget pågår ett arbete mellan förtroendevalda och förvaltningen om 
innehållet för år 2026. Innehållet i nuvarande Instruktion för pensionärsrådet hanteras 
av kommunfullmäktige. 

 
PRO 

- Inga frågor 
 

7. Information från Socialförvaltningen 
 

a) Återkoppling placering kvalitetsindexranking hemtjänst vid punkten SPF 
Seniorernas fråga 6.b. 
 

b) Vård- och omsorgsboendet Storkalmar kommer att avvecklas jan/feb 2026. 
Fastighetens skick kan inte längre leva upp till dagens krav på ventilation, 
temperatur, hiss osv vad avser såväl arbetsmiljö för personal som boendemiljö 
för de boende. Det är inte längre försvarbart att fortsätta att ”lappa och laga” 
med renoveringar, samhällsutvecklingsförvaltningen SUF har åtgärdat så 
mycket som det är möjligt och motiverat utifrån fastighetens beskaffenhet. 
Personal, boende och anhöriga är informerade. Befintliga boende kommer att 
få välja ett nytt boende. 

 
c) Test med gemensam mottagning med regionen; En biståndshandläggare finns 

tillgänglig på Stocksunds vårdcentral i projekt ”Under samma tak”. 
 

d) Korttidsboendet Idun; Invigningen av korttidsboendet är planerat till slutet av 
augusti. Pensionärsföreningarna kommer att få inbjudan. 

 
e) Villa Odinslund: Verksamheten kommer att drivas i kommunens egen regi och 

kommer att heta Odinslund.  
  

f) Kevinge Trygghetsboende och Danderyds seniorcenter – sommarfest planeras 
och en gruppchef kommer att tillsättas till en enhet som kommer att heta 
förebyggande enheten för äldre och höra till avdelningen för äldre och ha sin 
huvudplacering på Kevinge. 

 
8. Övriga frågor 

 
Meit Krakau (MP) undrar var det finns hjärtstartare i kommunen. Förvaltningen 
återkommer med svar till nästa möte. 
 
Anita Enflo, SPF Idun undrar över temperaturen i hyreslägenheterna för boende i 
Kevinge Trygghetsboende och Danderyds seniorcenter. Såvitt förvaltningen förstår pågår 
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ett arbete från annan behörig förvaltning. 
 
Milles Lindgren (KD) uppmärksammar brister i kommunens ljudanläggningar i mötets 
lokal Tranholmen. Frågan kompletterar de observationer som kommunen själva har gjort. 
Arbete pågår. 

 
9. Nästa sammanträde 

 
 Nästa möte är planerat till 11 september kl. 14:00. OBS alla måste skriva in sig i 

besöksdatorn av brandutrymnings-skäl. Kallelse skickas ut och skriftlig information 
kommer att finnas i Aktivitetsbladet för seniorer samt på kommunens hemsida. 
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